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Protokół Nr XXXIII 

z XXXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica 

w dniu 23 czerwca 2022 roku w godz. 9:00 - 11:47 w sali konferencyjnej 

Urzędu Gminy Wąwolnica przy ul. Lubelskiej 39 

 

Obecni Radni Gminy Wąwolnica: 

1. Adam Bieniek 

2. Aleksandra Bukała 

3. Dariusz Guzek 

4. Dorota Kolibska 

5. Jadwiga Kołodyńska 

6. Paulina Marczak-Sagan 

7. Beata Pruchniak 

8. Bartłomiej Rukasz 

9. Tadeusz Szyszka 

10.Elżbieta Tomaszewska 

11.Rafał Woś 

12.Ewa Żybura 

Ad. 1. Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dzień dobry, witam serdecznie 

państwa radnych. Witam również przybyłych gości, pana wójta, panią skarbnik, 

pana sekretarza, panią protokolant i pana informatyka. Informuję państwa, że 

sesja jest nagrywana. Nagranie zostanie udostępnione na stronie BIP i na stronie 

gminy Wąwolnica. Otwieram XXXIII sesję Rady Gminy Wąwolnica. Stwierdzam w 

oparciu o listę obecności, że na sali jest obecnych 12 radnych, co stanowi 

wymagane quorum do podejmowania uchwał. Sesja została zwołana prawidłowo. 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad XXXIII sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Proszę państwa, proponowany 

porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Wąwolnica otrzymaliście państwo na 

tablety. Na wniosek pana przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

program został uzupełniony o projekt  uchwały, który został wpisany do 

programu jako numer 10. Kolejne punkty zostały przesunięte o jedno oczko. 

Podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady Gminy projekt uchwały, który 

został dopisany do porządku obrad, był omówiony i zaopiniowany. Czy ktoś z 

państwa zgłasza propozycję zmian do porządku obrad? Nie widzę. Wobec braku 

propozycji zmian odczytam proponowany porządek obrad XXXIII sesji Rady 

Gminy, oczywiście już z uwzględnieniem projektu uchwały. 

Proponowany porządek obrad XXXIII sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

5. Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 

6. Raport o stanie gminy: 

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy. 

b) Debata nad przedstawionym raportem o stanie gminy. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy 

Wąwolnica. 

7. Absolutorium dla Wójta Gminy Wąwolnica: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego za 2021 rok. 

b) Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

c) Zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego. 

d) Zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej dotyczącym wniosków 

w sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Wąwolnica za 2021 rok. 

e) Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o 

wniosku Komisji Rewizyjnej. 

f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 

rok. 

g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

11. Interpelacje, zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski, informacje. 

13. Zamknięcie obrad. 

Przystępujemy do głosowania nad porządkiem obrad uzupełnionym o dodatkowy 

punkt. Proszę bardzo. 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (1) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Przedstawiony porządek obrad XXXIII sesji Rady Gminy Wąwolnicy 

został przyjęty. Dziękuję bardzo. 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: I przechodzimy do kolejnego punktu. 

Jest to przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Gminy Wąwolnica. Protokół państwo 

otrzymaliście na tablety. Do wczoraj nie wpłynęły żadne uwagi. Czy zgłaszają 

państwo uwagi do protokołu? Wobec braku uwag przechodzimy do głosowania w 

sprawie przyjęcia protokołu XXXI sesji Rady Gminy Wąwolnica. Proszę bardzo o 

głosowanie.  

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy przyjęła protokół z XXXI sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Jest to przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Wąwolnica. Protokół również 

państwo otrzymaliście na tablety. Do wczoraj również nie wpłynęły żadne uwagi. 

Czy ktoś zgłasza jakieś uwagi? Nie widzę. Wobec braku uwag przechodzimy do 

głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z XXXII sesji Rady Gminy Wąwolnica. 

Proszę o głosowanie.  

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy przyjęła protokół z XXXII sesji Rady Gminy 

Wąwolnica. 

Ad. 5 Sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Jest to sprawozdanie z prac Wójta w okresie międzysesyjnym. Proszę pana Wójta 

o zabranie głosu i przedstawienie nam sprawozdania. Proszę bardzo. 

Wójt Gminy Marcin Łaguna: Szanowna pani przewodnicząca, szanowni państwo 

radni, szanowni goście, szanowni oglądający nas mieszkańcy. Od ostatniej sesji 

minął niecały miesiąc. Sesja poprzednia miała miejsce 31 maja i w tym okresie 

miały miejsce następujące najważniejsze zdarzenia. Na poprzedniej sesji, jak 

państwo pamiętacie, mówiłem już o rozstrzygnięciach przetargowych, a właściwie 

o zakończeniu procedur przetargowych i wskazaniu potencjalnych wykonawców 
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zadań. Głównie chodzi o zadania dotyczące naszych wniosków i pozyskanych 

środków z edycji Polskiego Ładu. Dzisiaj chciałbym po kolei wymienić te zadania, 

ale już mogę powiedzieć, że umowy tych zadań zostały podpisane. I tak pierwsze 

zadanie dotyczy przebudowy drogi wojewódzkiej numer 830 w zakresie budowy 

chodnika i oświetlenia drogowego pomiędzy miejscowościami Wąwolnica i 

Nałęczów. Jak państwo wiecie, na ten cel pozyskaliśmy środki rządowe w kwocie 

6.100.00,00 zł. Wybrany został wykonawca. Wykonawcą jest podmiot Art Bruk 

Monika Chołody miejscowość Miłocin i gmina Nałęczów. We wtorek umowa z 

wykonawcą została podpisana. Planowane jest już ogłoszenie postępowania na 

nadzór inwestorski. Wartość całego zadania to 6.389.795,24 zł. Termin realizacji 

to 310 dni. Kolejne zadanie. Termomodernizacja segmentu środkowego budynku 

szkolnego wraz z poprawą funkcjonalności i bezpieczeństwa wejść do budynku 

Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Wąwolnicy. Tutaj również została pozyskana 

dotacja w kwocie 1.450.000,00 zł, również z edycji Polskiego Ładu. Wybrano 

wykonawcę robót. Jest to podmiot o nazwie Radosław Świderski ul. Nałęczowska, 

24-120 Bochotnica. Tutaj również możemy mówić o podpisanej umowie z 

wykonawcą. Kwota całego zadania to 2.232.975,84 zł. Tutaj również termin 

realizacji 310 dni. Kolejne zadanie: Poprawa dostępności do budynku Urzędu 

Gminy poprzez przebudowę drogi dojazdowej. Kwota, jak państwo wiecie, 

dofinansowania to 380 tys. złotych również z edycji Polskiego Ładu. Wykonawca 

został wybrany. Jest to podmiot Art Bruk – Monika Chołody Miłocin. Tutaj również 

umowa została podpisana. Ja tak celowo podkreślam, szanowni państwo, o 

podpisaniu tych umów, ponieważ jak państwo wiecie, obecna sytuacja rynkowa 

wskazuje na pewną weryfikację, jeżeli chodzi o postępowania przetargowe. 

Zdarza się niestety, że wykonawcy bardzo mocno zastanawiają się nad realizacją 

zadań, czy w ogóle podpisać umowę, czy podjąć zadanie, dlatego tutaj myślę, 

dobrym sygnałem jest to, że akurat te kluczowe umowy udało się podpisać i 

zadania będą realizowane. Kolejne zadanie: Poprawa efektywności energetycznej 

budynku Szkoły Podstawowej w miejscowości Karmanowice na realizację 

dokumentacji na wymianę centralnego ogrzewania i modernizacji kotłowni wraz z 

przebudową utwardzenia przed szkołą oraz do niej dojścia. Została podpisana 

umowa z podmiotem KTM Projekt Marcin Kryczka, miejscowość Puławy. Kwota 

umowy to 52.890,00 zł na realizację dokumentacji na modernizację instalacji 

elektrycznej i montaż paneli fotowoltaicznych. Tutaj podmiotem jest pan 

Kolasiński z gminy Poniatowa. Kwota zadania to 8.600,00 zł. Dotyczy to 

wykonania dokumentacji projektowanej dla zakresu robót złożonego do edycji 

Polskiego Ładu. Jak państwo wiecie, nasz wniosek uzyskał dofinansowanie w 

kwocie 2.160.000,00 zł. Kolejne zadanie – modernizacja ujęcia wody w 

Karmanowicach. Wykonawca realizuje zadanie. Na ten cel, jak państwo wiecie, 

również zostały pozyskane środki z PROW-u w kwocie 641 tys. zł. Tutaj pragnę 

przypomnieć, że graniczny termin wykonania to kwiecień 2023 roku, a 

wykonawcą zadania jest firma MOST z Lublina. Wartość zadania 1.289.655,00 zł. 

Kolejny punkt, inwestycja dotycząca gospodarki wodno-ściekowej – Modernizacja 

oczyszczalni ścieków w Wąwolnicy. Trwają w tym momencie prace związane z 

odbiorcami technicznymi tej inwestycji. W ostatnim czasie odbyły się trzy kolejne 
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spotkania uszczegóławiające proces odbiorowy i zmierzamy do tego, aby już 

dokonać tego odbioru końcowego. Miejmy nadzieję, że wszystko skończy się 

zgodnie z planem.  Kolejny punkt: Przebudowa budynku dawnego przedszkola w 

Wąwolnicy na Centrum Integracji Społecznej. Trwają, już można powiedzieć, 

dość zaawansowane prace budowlane na tym obiekcie. Zresztą to jest widoczne. 

Zostało wykonane wzmocnienie budynku. Już teraz widać pojawiające się 

elementy dachu. Przypomnę, że na ten cel została pozyskana dotacja w kwocie 

1.530.000,00 zł. Wykonawca złożył wniosek o przedłużenie terminu realizacji 

robót do końca 2022 roku. Miejmy nadzieję, że w tym terminie uda się obiekt 

zakończyć. Kolejny punkt: Adaptacja budynku po starym posterunku policji w 

miejscowości Wąwolnica. Obiekt przeznaczony na potrzeby OPS-u. Została 

podpisana umowa z firmą Budrem Piotr Wójciak, miejscowość Nałęczów, na 

odnowienie elewacji. Kwota zadania 11.686,45 zł. Obecnie trwa zlecona wymiana 

pokrycia dachowego, zresztą widać postęp prac. Kwota zadania 59.544,29 zł. 

Kolejny punkt: Rozbudowa sieci wodociągowej w miejscowości Kębło – Mareczki, 

podpisano umowę z wykonawcą. Wykonawca to Budrem Piotr Wójciak, 

miejscowość Nałęczów. Kwota zadania 72.201,00 zł. Prace już zostały 

rozpoczęte. Jak państwo pamiętacie, w ostatnim czasie byliśmy na komisji 

wyjazdowej również w tamtym miejscu, omawialiśmy również ten temat. Teraz 

już trwają tam prace związane z tym zadaniem. Przypomnę, że na ten cel 

również otrzymaliśmy partycypację w kosztach tego zadania od 

zainteresowanych tym zadaniem sióstr, które posiadają tam jakże ważny obiekt. 

Kolejne zadanie: Przebudowa sieci wodociągowej i budowa oświetlenia 

drogowego z przebudową nawierzchni ulicy Słowicza Dolina w Wąwolnicy. 

Wybraliśmy wykonawcę. Na poprzedniej sesji mówiliśmy o tym, że jest 

wykonawca, który dał najniższą ofertę. Dzisiaj mogę już ogłosić, że umowa 

również została podpisana. Podmiot to Dominik Figura, Cholewianka. Cena oferty 

911.427,68 zł. Przypomnę, że na ten cel również uzyskaliśmy dofinansowanie w 

kwocie 664.060,41 zł. Kolejne zadania przebudowa drogi powiatowej numer 

2235L, chodzi o ulicę Bełżycką w miejscowości Wąwolnica. Trwają w tym 

momencie prace budowlane. Przypomnę również, że wykonawcą zadania jest 

firma Wod-Bud z Kraśnika. Wartość zadania 462.532,90 zł, z czego wkład gminy 

to 105.000,00 zł. Kolejny punkt, tak jak na poprzedniej sesji informowałem 

państwa o fakcie pozyskania przez powiat puławski dofinansowania z Polskiego 

Ładu na przebudowę drogi powiatowej pomiędzy Wąwolnicą a Kurowem. Kwota 

dofinansowania to 10 mln zł. To była akurat największa dotacja przyznana 

powiatowi puławskiemu na cele drogowe. Też chciałbym państwa poinformować, 

że trwają rozmowy z powiatem puławskim o potencjalnym zakresie wykonania 

tej drogi, ponieważ, jak państwo wiecie, kwota przyznana nie wystarczy na to, 

żeby całą tę drogę w tym zakresie pierwotnie planowanym zrobić. To wynikało z 

pewnych ograniczeń kwot, jakie można było tutaj złożyć we wnioskach, jeżeli 

chodzi o poziom powiatowy. Tak więc te rozmowy trwają. My zmierzamy do tego, 

żeby ten zakres był jak najbardziej korzystny dla nas, ponieważ też państwo 

myślę, jeździcie czasem tą drogą i wszyscy wiemy, w jakim ona jest w stanie, a 

na samym odcinku nie ma gorszego stanu, jak właśnie wyjeżdżając od strony 
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Wąwolnicy w stronę Drzewc, w stronę Buchałowic. Kolejne wydarzenie, jakie 

miało miejsce, odbyłem spotkanie dotyczące 40-lecia Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Kęble, byli również obecni Minister Edukacji 

Narodowej, był Wojewoda Lubelski, pani Kurator Oświaty, Starosta Puławska. 

Muszę Państwu powiedzieć w tym miejscu, że piękny jubileusz, piękne 

wzruszenia, piękne występy dzieci, które uczęszczają do Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Kęble. Kolejna rzecz, która miała miejsce. Ważne wydarzenie, 

po dwóch latach przerwy spowodowanej pandemią odbyła się w tym roku 

pielgrzymka Ochotniczych Straży Pożarnych do figury Matki Bożej Kębelskiej. W 

tym momencie, w tym miejscu chciałbym podziękować wszystkim strażakom 

zaangażowanym w to wydarzenie. Strażacy zabezpieczali teren, przygotowali 

trybunę honorową, dziękuję za część kulinarną, która również tutaj przez 

strażaków była dystrybuowana bardzo sprawnie i ku zadowoleniu wielu gości, 

przybyłych strażaków, ale nie tylko strażaków. No i oczywiście dziękuję 

wszystkim jednostkom za przybycie i uroczyste uczestnictwo w tych jakże 

ważnych dla nas uroczystościach. W tym czasie międzysesyjnym również 

uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Społecznej SP ZOZ Puławy. Również 

uczestniczyłem w obradach Rady Społecznej Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego w 

Celejowie. Również było spotkanie Lokalnej Grupy Działania Kraina Lessowych 

Wąwozów, walne zebranie członków, omówienie strategii na przyszłość. 

Uczestniczyłem również w spotkaniu dotyczącym strategii działania Lokalnej 

Grupy Działania Zielony Pierścień. Chodzi o propozycje zadań na okres 

programowania środków unijnych na okres 2023-29. I tu na koniec jeszcze 

chciałbym państwa zaprosić na dwa wydarzenia, wszystkich państwa oczywiście, 

państwa radnych, ale wszystkich mieszkańców, wszystkich, którzy chcą z nami 

być w tym czasie, miejmy nadzieję, wesołym, pełnym atrakcji. W tym roku Dni 

Wąwolnicy odbędą się w dwóch terminach. Pierwszy termin to 26 czerwiec, a 

drugi termin to jest 3 lipiec. Jest przewidzianych wiele atrakcji dla dzieci, dla 

dorosłych występy, będzie konkurs sołecki. No i takim punktem kulminacyjnym 

będzie występ naszej gwiazdy. W tym roku będzie to Eleni. Także serdecznie 

zapraszamy na występy, na wszystkie atrakcje, bo tutaj myślę, że każdy znajdzie 

coś dla siebie. Chciałbym z tego miejsca również zaprosić państwa na 

konferencję popularnonaukową o nazwie „Wdzięczni weteranom działań poza 

granicami Państwa". To będzie wydarzenie, które będzie miało miejsce w 

najbliższą sobotę na sali gimnastycznej w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w 

Wąwolnicy. Myślę, że warto przyjść, posłuchać. Będą z nami znamienici 

prelegenci. Bardzo ciekawe tematy związane z weteranami, z Żołnierzami 

Wyklętymi. Myślę, że bardzo ciekawa tematyka. Wszystkich pasjonatów historii, 

ale i nie tylko, serdecznie na to zapraszamy. To będzie 25 czerwca o godzinie 

10:00 w Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Wąwolnicy. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo za przedstawienie 

sprawozdania z okresu międzysesyjnego. 

Ad. 6 Raport o stanie gminy: 

a) Przedstawienie raportu o stanie gminy. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Proszę państwa, przystępujemy do 

kolejnego punktu obrad. Proszę państwa, znowelizowana ustawa o samorządzie 

gminnym wprowadziła obowiązek dla Wójta, który co roku do dnia 31 maja 

przedstawia Radzie Gminy raport o stanie gminy za poprzedni rok. Wójt taki 

raport za 2021 rok w ustawowym terminie przekazał radnym. Raport był również 

przedmiotem obrad wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy. Państwo z 

pewnością zapoznaliście się z jego treścią. Czy życzycie sobie, żeby Wójt odczytał 

raport? Nie, ale oddaję głos może panu Wójtowi, może coś powiedzieć, proszę 

bardzo. 

Wójt gminy Marcin Łaguna: Tak, bardzo chętnie. Bardzo dziękuję, szanowna pani 

przewodnicząca, szanowni radni, szanowni goście, szanowni mieszkańcy, 

wszyscy nas oglądający. Tak jak pani przewodnicząca powiedziała, od kilku lat 

obowiązuje nas obowiązek corocznego przedstawienia tzw. raportu o stanie 

gminy. Ten raport ma za zadanie pokazać, tak naprawdę, jak najbardziej 

aktualny stan administracyjno-majątkowy, ale też w szerszym zakresie 

pokazujący stan, ale też sytuację, w jakiej gmina obecnie się znajduje. Myślę, że 

jest to dobra praktyka, bo ona w takiej skumulowanej formie pokazuje, w jakim 

miejscu jesteśmy, co robimy, co się dzieje. I tak naprawdę jest to taka, można 

powiedzieć, taki skrótowiec dla kogoś, kto chciałby się zagłębić w tych 

informacjach, jeżeli chodzi o statystykę, jeżeli chodzi o kwestie administracyjne, 

ale też szereg innych informacji. Szanowni państwo, może całego raportu nie 

będę czytał, ale pozwolę sobie przeczytać krótki wstęp, który, tak naprawdę, 

daje takie światło. Pozwolę sobie przeczytać, bo nie chcę nic tutaj pominąć. Jeżeli 

oczywiście będą pytania, to chętnie na nie odpowiem.  

Wójt gminy Marcin Łaguna odczytał wstęp do Raportu o stanie gminy Wąwolnica 

za 2021 rok. 

Wójt gminy Marcin Łaguna: To w zasadzie to, co chciałem powiedzieć, natomiast 

jeżeli państwo byście mieli jakieś pytania szczegółowe dotyczące raportu, jest tu 

dużo danych statystycznych, bardzo chętnie odniosę się do tego i liczę na 

dyskusję. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. 

b) Debata nad przedstawionym raportem o stanie gminy. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Otwieram debatę nad raportem o stanie gminy Wąwolnica za 2021 rok. 

Jednocześnie informuję, że zgodnie z obowiązującymi przepisami mieszkańcy, 

którzy chcieliby wziąć udział w debacie nad raportem o stanie gminy mogli złożyć 

do przewodniczącego rady gminy zgłoszenie udziału w debacie najpóźniej na 

dzień przed planowanym terminem sesji, poparte podpisami co najmniej 20 

osób, co wynika z ustawy o samorządzie gminnym. Do wczoraj takie zgłoszenie 

nie wpłynęło .Proszę o zabieranie głosu w debacie, teraz jest czas. Widzę, że nie 
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ma chętnych. Zamykam debatę nad raportem o stanie gminy Wąwolnica i 

przechodzimy do kolejnego punktu. 

c) Podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta Gminy Wąwolnica. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Proszę państwa, przystępujemy teraz 

do podjęcia uchwały w sprawie wotum zaufania dla Wójta gminy Wąwolnica. 

Projekt uchwały otrzymaliście państwo w materiałach, był on również omówiony i 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu oraz Komisję Spraw Społecznych. Proszę 

panią przewodniczącą wspólnego posiedzenia komisji o przedstawienie opinii, 

proszę bardzo. 

Radna Dorota Kolibska: Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez 

obie komisje. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Proszę bardzo radna Pruchniak. 

Radna Beata Pruchniak: Ja bardzo przepraszam, bo ja troszeczkę przegapiłem, 

bo ja się tak troszeczkę chciałam odnieść do tego raportu o stanie gminy, ale w 

odniesieniu do wotum zaufania do pana Wójta. Czy ja jeszcze mogę tak jakby... 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Tak, proszę. 

Radna Beata Pruchniak: Dziękuję bardzo. Przepraszam, jakoś się zakręciłam, 

zamyśliłam i przepraszam. Chciałam powiedzieć, że ja z ogromną uwagą 

przeczytałam raport o stanie gminy Wąwolnica i muszę przyznać, że to jest 

bardzo ciekawy dokument i szczególnie dla mnie, która dołączyłam do Państwa 

całkiem niedawno, był bardzo istotnym źródłem informacji na temat tego, co 

tutaj się dzieje i jak funkcjonuje nasza gmina. I muszę powiedzieć, że z dużym 

zainteresowaniem i tutaj chyba to się wiąże z tym punktem dotyczącym wotum 

zaufania dla pana Wójta, no rzeczywiście ta nasza gmina się rozwija. Jestem 

pełna podziwu dla pracy Pana Wójta, jak i również wszystkich pracowników, 

którzy są zaangażowani, chociażby liczne inwestycje, które są tutaj realizowane. 

Mam świadomość, że przygotowanie odpowiednich wniosków, przygotowanie 

pełnej dokumentacji, zachowanie określonych terminów rozliczenia, to jest 

naprawdę ogromna praca, odpowiedzialność i naprawdę widać tę różnicę. To 

naprawdę bardzo dziękujemy, bo coś teraz w tej Wąwolnicy się dzieje i to na 

podstawie tego raportu mogłam sobie spokojnie stwierdzić, że coś tutaj robicie 

państwo, coś robicie Państwo coś dla mieszkańców. Wcześniej było troszeczkę 

różnie z tymi inwestycjami. Teraz budują się nowe drogi, budują się, remontują 

się. Same się remontują, za pomocą Państwa remontowane są budynki i 

remontowane są szkoły, to stare przedszkole. Naprawdę bardzo, bardzo jestem 

wdzięczna za to, że tyle pracy tutaj państwo wkładacie i mogę jeszcze? 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Tak, proszę bardzo. 
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Radna Beata Pruchniak: Bo jeszcze tak odnośnie tego raportu o stanie gminy 

znalazłam taki punkt dotyczący lokalnego programu rewitalizacji gminy 

Wąwolnica, w ramach którego programu właśnie działania są podejmowane. 

Program zawiera, tak jakby, działania w miejscowości Wąwolnica i miejscowości 

Celejów. Jeśli chodzi o Wąwolnicę, są już dwa działania realizowane. Jeśli chodzi 

o Celejów chyba się w tym momencie nic nie dzieje, a przynajmniej ja nie wiem. 

Ja chciałam tylko zapytać, czy ja bym mogła uzyskać dostęp do założeń tego 

programu i ewentualnie może spróbowałybyśmy tutaj wspólnie z panią radną i z 

panią sołtys, ten Celejów też tutaj tak jakby, wykorzystać te środki, wykorzystać 

ten program i może dałoby się coś w tym Celejowie jeszcze więcej zrobić. 

Chociażby z tego względu, że Celejów ma potencjał, chociażby cztery 

gospodarstwa agroturystyczne, dwa punkty gastronomiczne, bardzo przepiękna, 

malownicza miejscowość, która zasługuje na to, żeby ją docenić i żeby mogła się 

rozwijać, więc jeśli bym mogła prosić o możliwość współpracy w ramach tego 

projektu, to oczywiście, my tutaj jesteśmy gotowe i mam nadzieję, że będziemy 

mogli podjąć jakieś jeszcze działania. I na koniec bardzo Panu dziękuję, bo 

naprawdę z ogromnym zainteresowaniem przeczytałam ten raport. Omawialiśmy 

sprawozdania finansowe, ale te inwestycje, naprawdę jest ich dużo. Wiem, że 

teraz w przyszłości może się to zmienić, ale póki co naprawdę ogromną robotę 

państwo włożyliście i bardzo za to dziękuję. Tyle chciałam powiedzieć i 

przepraszam, że nie w tym czasie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze? 

Panie Wójcie, proszę bardzo. 

Wójt gminy Marcin Łaguna: Szanowna pani przewodnicząca, szanowni radni. 

Pozwolę sobie krótko odnieść się do tej wypowiedzi. To też nie jest tak, że to my 

tutaj wszystko robimy, staramy się, jak możemy, ale myślę, że wszyscy możemy 

traktować się jako jeden wielki zespół, jeden wielki team, bo każdy na swoim 

odcinku ma swoje zadanie do zrobienia, a pracownicy bezpośrednio pracujący 

nad dokumentacją, nad wnioskami mają naprawdę piekielnie dużo pracy i bardzo 

często dużo, kolokwialnie mówiąc, schodów związanych z procedurami, z różnymi 

historiami związanymi chociażby z brakiem regulacji formalnoprawnych 

dotyczących nieruchomości, na których chcemy prowadzić dane zadania. Państwo 

zresztą doskonale wiecie, że te problemy u nas są dosyć często występującą 

przeszkodą, którą trzeba pokonać. Czasem ta przeszkoda okazuje się prawie 

niemożliwa, albo wręcz niemożliwa, ale to jakby taki temat poboczny. Ja bardzo 

dziękuję za te miłe słowa. Natomiast tak jak mówię,  myślę, że wszyscy z nas, 

każdy z nas, jak tutaj siedzimy, urzędnicy, pracownicy, możemy mieć 

satysfakcję, że udaje się w tak trudnym czasie realizować te inwestycje, bo jak 

państwo wiecie, od ponad dwóch lat funkcjonujemy w takim czasie naprawdę 

bardzo wyjątkowym, trudnym, pełnym ograniczeń, pełnym zmiennych. Dzisiaj 

wcale nie jest inaczej. Powiedziałbym, że ta sytuacja cały czas się pogłębia i 

trudno tak naprawdę jakoś tak w miarę rzeczywiście planować to, co się chce 

zrobić. I myślę, że każdy z niepokojem obserwuje to, co się dzieje, dlatego zeszły 

rok oceniam jako naprawdę dobry, bo udało się tych realizacji trochę zrobić. Rok 
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zakończyliśmy naprawdę w dobrej kondycji finansowej. Natomiast wiadomo, że 

ta sytuacja się zmienia i będzie się pewnie zmieniać, ale miejmy nadzieję, że 

przyszłoroczny raport nie będzie jakiś dramatyczny pod tym względem. Ja 

jestem z natury optymistą i mam nadzieję, że będzie dobrze i damy radę, jak to 

się mówi, suchą stopą przejść przez te problemy. Odnosząc się jeszcze do tego 

lokalnego programu rewitalizacji. My takie działania podejmujemy po to, żeby 

dać szansę tzw. terenom zdegradowanym, bo tak to się nazywa, na to, żeby one 

miały szansę rozwoju. Po to podjęliśmy te działania i dalej będziemy je 

podejmować po to, żeby dać szansę kolejnym inwestycjom, kolejnym zadaniom, 

żeby nasz region piękniał, żeby był coraz bardziej atrakcyjny, a bez tych 

lokalnych programów rewitalizacji bardzo często trudno, a wręcz jest niemożliwe, 

żeby startować o jakieś poważne środki zewnętrzne. Jak najbardziej tutaj 

będziemy współpracować i myślę, że cały czas współpracujemy w tym zakresie, 

tylko ten temat akurat teraz się pojawił, ale my już od kilku lat jakby w tej 

procedurze tworzenia lokalnego programu rewitalizacji jesteśmy. I każda gmina 

powinna taki program posiadać. Zresztą teraz pracownicy są oddelegowani na 

takie cykliczne szkolenie związane z Gminnym Programem Rewitalizacji, który 

również, wierzymy w to głęboko, zaowocuje kolejnymi zadaniami, które będzie 

można dzięki tym dokumentom, które uzyskamy później, zaowocuje kolejnymi 

zadaniami, kolejnymi inwestycjami, które oczywiście będą pracowały na rzecz 

naszych mieszkańców, na rzecz podmiotów, które będą z tego korzystały. Bardzo 

dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chce 

zabrać głos? Nie widzę. Wobec braku głosów zamykam dyskusję. Proszę 

państwa, teraz odczytam projekt uchwały. Proszę państwa, przystępujemy do 

głosowania w sprawie przyjęcia uchwały nr XXXIII/247/22 w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta gminy Wąwolnica.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały nr XXXIII/247/22 w sprawie wotum 

zaufania dla Wójta gminy Wąwolnica.  

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXII/247/22 w sprawie w 

sprawie wotum zaufania dla Wójta gminy Wąwolnica – uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: W międzyczasie na sali pojawił nam się 

gość. Witam bardzo serdecznie pana Kierownika Zakładu Gospodarki 
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Komunalnej, pana Grzegorza Olszaka. Również witam na sali panią Kierownik od 

spraw inwestycyjnych. Widzę, że goście przybywają pomalutku.  

Ad. 7 Absolutorium dla Wójta Gminy Wąwolnica: 

a) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania 

finansowego za 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Szanowni państwo, przystępujemy do 

kolejnego punktu porządku obrad. Tu również mamy podpunkty. Pierwsze to jest 

rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu oraz sprawozdania finansowego 

za 2021 rok. Sprawozdanie takie wraz z informacją o stanie mienia komunalnego 

państwo otrzymaliście. Były one omówione przez Komisję Rewizyjną oraz 

podczas wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy. Czy macie państwo 

jeszcze jakieś pytania odnośnie sprawozdań lub mienia komunalnego gminy? 

Proszę bardzo, jeżeli są jakieś pytania. Nie widzę.  

b) Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2021 rok. 

c) Zapoznanie z informacją o stanie mienia komunalnego. 

d) Zapoznanie ze stanowiskiem Komisji Rewizyjnej dotyczącym wniosków w 

sprawie absolutorium dla Wójta Gminy Wąwolnica za 2021 rok. 

e) Zapoznanie z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o wniosku 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Wobec braku pytań odczytam teraz 

Państwo po kolei opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej w Lublinie o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2021 rok (załącznik do protokołu). 

Następnie stanowisko Komisji Rewizyjnej  dotyczące wniosku w sprawie 

absolutorium dla Wójta gminy Wąwolnica za 2021 rok i opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Lublinie o wniosku Komisji Rewizyjnej (załącznik do 

protokołu).  

f) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przystępujemy teraz do podjęcia 

uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 rok. Projekt uchwały był 

omówiony i zaopiniowany przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki 

Mieniem Komunalnym oraz Komisję Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki 

Przestrzennej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia. 

Proszę Panią Przewodniczącą o opinię. 

Radna Dorota Kolibska: Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez 

obie komisję. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Proszę bardzo. Nie widzę. Wobec 

braku głosów zamykam dyskusję. Odczytuję projekt uchwały. Proszę Państwa, 
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przystępujemy do głosowania w sprawie podjęcia uchwały Nr XXXIII/248/22 w 

sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok. Proszę bardzo o głosowanie.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały Nr XXXIII/248/22 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdanie z 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXIII/248/22 w sprawie 

rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok – uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

g) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przystępujemy teraz do podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi gminy Wąwolnica z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. Projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany 

przez Komisję Budżetu, Inwestycji i Gospodarki Mieniem Komunalnym oraz 

Komisję Spraw Społecznych, Oświaty, Gospodarki Przestrzennej, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska podczas wspólnego posiedzenia. Proszę Panią 

Przewodniczącą o opinię.  

Radna Dorota Kolibska: Pozytywna opinia obu komisji. Dziękuję.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Wobec braku głosów zamykam dyskusję. Odczytuję projekt 

uchwały. Proszę Państwa, przystępujemy do głosowania w sprawie podjęcia 

uchwały Nr XXXIII/249/22 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi gminy 

Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. Proszę o głosowanie.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały Nr XXXIII/249/22 w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi gminy Wąwolnica z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 
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Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXIII/249/22 w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi gminy Wąwolnica z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok – uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Panie Wójcie, serdecznie gratuluję 

absolutorium i liczymy tutaj na dalszą współpracę i życzę sukcesów.  

Wójt gminy Marcin Łaguna: Szanowna pani przewodnicząca, szanowni radni, 

wszyscy nas słuchający, obecni z nami tutaj na dzisiejszej sesji, chciałbym 

przede wszystkim podziękować za to zaufanie i za udzielenie mi absolutorium, 

ale chciałbym jednocześnie państwu podziękować za to, co wspólnie robimy, bo 

absolutorium to jest owoc wspólnych działań. To nie jest efekt pracy jednej 

osoby, ale to jest efekt pracy pracowników. To jest efekt sztabu ludzi, wszystkich 

jednostek pomocniczych, państwa radnych, którzy bardzo mocno angażujecie się 

w te działania, które wszyscy tutaj podejmujemy i efektem są zadania, są 

inwestycje, ale jest szereg inicjatyw społecznych, gospodarskich, które państwo 

w swoich miejscowościach podejmujecie. I ja z tego miejsca chciałbym państwu 

bardzo serdecznie podziękować za to, za ten rok, za ten trudny rok, bo było wiele 

momentów, gdzie pojawiały się znaki zapytania, jak działać, czy działać, czy 

realizować, jak realizować, ale myślę, że każdy może mieć na pewnym poziomie 

satysfakcję z tego, co udało się zrobić. Ja państwu bardzo dziękuję za to 

zaufanie. Wiem, że sukcesy tworzą się w bólach, jak to bywa i w sporcie, jak to 

bywa i w życiu, i w rodzinie. Różnice zdań zawsze były, są i jak się spodziewamy, 

zawsze będą, ale myślę, że dużą wartością i dużą sztuką jest to, żeby na 

poziomie takiego mądrego, inteligentnego kompromisu dochodzić do rozwiązań, 

które będą nas wszystkich satysfakcjonować finalnie z tej naszej pracy, z tych 

naszych działań. Jeszcze raz bardzo państwu dziękuję i myślę, że ta współpraca 

będzie coraz lepsza. W każdym roku, można powiedzieć, że docieramy się, 

oczekujemy od siebie jeszcze więcej. Myślę, że nie będzie inaczej w kolejnym 

okresie. Jeszcze raz bardzo, bardzo państwu dziękuję za to głosowanie, za te 

decyzje państwa i życzę wszystkiego dobrego. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Ogłaszam 15 minut 

przerwy. 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Witam serdecznie po przerwie. 

Wznawiam posiedzenie sesji. Proszę o potwierdzenie quorum. Już mamy 

wszystkich, prawda? Czyli jest 12 z 15 radnych obecnych. Stan się nie zmienił, 

tak jest. Proszę państwa, przechodzimy do kolejnego punktu. Podjęcie uchwały w 

sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok. Projekt uchwały był omówiony i 

zaopiniowany przez Komisję Budżetu oraz Komisję Spraw Społecznych. Proszę 
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panią przewodniczącą wspólnego posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy o 

opinię.  

Radna Dorota Kolibska: Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez 

obie komisje. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Proszę bardzo. Proszę radna Pruchniak. 

Radna Beata Pruchniak: Dziękuję bardzo. Ja chciałam się odnieść do 

zaproponowanych zmian do budżetu gminy ,które  mamy omówić na tej sesji. 

Konkretnie chodziło mi o dotacje, dotację dla straży pożarnej w Karmanowicach i 

dotację do straży pożarnej w Łopatkach. Ja na komisji wstrzymałam się od głosu 

i chciałabym w tym momencie uzasadnić swoją decyzję, gdyż podtrzymuję to 

moje zdanie. W ostatnim czasie często się spotykaliśmy i rozmawialiśmy na ten 

temat, że sytuacja budżetu tak naprawdę, począwszy od budżetu państwa, 

poprzez właśnie budżet samorządów, budżet województwa jest bardzo chwiejna, 

żeby nie powiedzieć w tym momencie niebezpieczna. Nad naszym budżetem 

musimy się nad nim zastanowić. Musimy się zastanowić nad realizacją pewnych 

inwestycji, musimy się zastanowić nad pewnymi wydatkami. I po to się 

spotkaliśmy na dodatkowej komisji, żeby te zagadnienia omówić, żeby się nad 

tym zastanowić, dlatego mocno zdziwiło mnie to, że w takim kontekście tych 

trudnych sytuacji, trudnego czasu, dodatkowych, większe znacznie kosztów niż 

zakładaliśmy, niż planowaliśmy, pojawiła się dotacja w kwocie 55 tys. zł. Nie 

jestem przekonana. Pewnie budżet to udźwignie. Pewnie sobie w jakiś tam 

sposób pani Skarbnik da radę z ogarnięciem tego tematu. Mimo wszystko ja nie 

jestem przekonana, czy takie działanie w tym konkretnym momencie jest 

rozważne i czy to jest odpowiedni moment, bo ja nie kwestionuję zasadności 

przyznania tej dotacji tym dwóm ochotniczym strażom pożarnym, bo jeśli chodzi 

o Łopatki, to nie będę się wypowiadała, trudno mi powiedzieć. Widzieliśmy, 

rzeczywiście ten samochód jest stary, tutaj panowie starają się, zdobywają 

dodatkowe środki. Więcej mogę powiedzieć na temat straży w Karmanowicach. 

Karmanowice rzeczywiście imponująco ruszyły do przodu. Rzeczywiście panowie 

bardzo aktywnie działają, bardzo dużo zrobili. Mam ogromną nadzieję, że uda 

się, właśnie Karmanowicom wejść do tego KSRG, bo to też jest związane z 

bezpieczeństwem mieszkańców Celejowa. My jesteśmy wsiami sąsiednimi i liczę 

na to, że prędzej czy później się uda. I też rozumiem, że inwestycje, które są 

teraz rozpoczęte, muszą być zrealizowane. Niemniej jednak mam wątpliwość, czy 

55 tys. zł, to jednak jest dużo pieniędzy, czy to jest odpowiedni moment na 

przekazywanie takich środków w ramach dotacji. Dlatego nie jestem przekonana. 

Ja się wstrzymam od głosu po prostu, ze względu na sytuację obecnie panującą 

uważam, że nie jest najlepiej. Należy się nad każdą złotówką zastanowić. 

Będziemy się nad tym zastanawiali w najbliższym czasie również. I dlatego taką 

decyzję podjęłam, że no ja w tym momencie nie jestem przekonana do tego, 

dlatego ja się wstrzymam głosu. Bardzo dziękuję, tyle chciałam. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś? A 

radny Guzek, proszę bardzo. 

Radny Dariusz Guzek: Jeśli Państwo radni przyjmą zmiany, to będę chciał 

podziękować w imieniu swoim, strażaków i mieszkańców Łopatek za wsparcie 

finansowe na zakup samochodu strażackiego, władzom gminy, firmie Rozanna, a 

także lokalnym przedsiębiorcom. Inwestycja ta pozwoli strażakom sprawnie 

funkcjonować, a także zapewni bezpieczeństwo nam wszystkim.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś chce 

zabrać głos? Radna Tomaszewska pierwsza, proszę bardzo. 

Radna Elżbieta Tomaszewska:  Ja tutaj zgadzam się z przedmówczynią, panią 

radną Pruchniak, to raz. Dwa, ja będę przeciwna, tak jak i na komisjach była 

przeciwna, a to z tego względu, że przed nami jest komisja, na której będziemy 

poważnie zastanawiać się nad inwestycjami i myślę teraz akceptowanie tego, co 

jest, to takie troszeczkę przedwczesne. Uważam to, co mówiła pani radna 

Pruchniak, że jest czas ciężki, o tym wspominała pani skarbnik również, jest 

trudny, jest nieprzewidywalny i nad tymi inwestycjami należy się głęboko 

zastanowić przed podjęciem decyzji, dlatego na razie jestem przeciw. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Bardzo dziękuję, radny Bieniek, 

proszę. 

Radny Adam Bieniek: Ja może tylko gwoli wyjaśnienia, w naszej sytuacji akurat z 

czego to wynikło. Niestety nas też zaskoczyły wzrosty cen, szalejące, galopujące. 

W zasadzie mieliśmy jakieś tam zapewnienia, że cena niewiele wzrośnie, a w 

zasadzie w ogóle. No, niestety, tutaj chodzi, gdy chodzi o robociznę, robocizna 

zostaje na tym samym poziomie, niestety materiały zdrożały. Natomiast druga 

sprawa jest taka, że pieniądze, które pozyskaliśmy z MSWiA one miały być, 

wchodzić w skład tak jakby całej tej inwestycji, natomiast możemy ją 

wykorzystać tylko i wyłącznie na część operacyjną, więc w pewien sposób, tak 

jakby pomniejsza ona tą kwotę, którą planowaliśmy do uzbierania tych 

wszystkich pieniążków i tylko z tego wynikło. Też nie jest to dla mnie komfortowa 

sytuacja, bo znacie moje podejście do kwestii budżetowych akurat, ale nie 

jesteśmy w stanie, choć i tak jeszcze dodatkowo od siebie wygenerowaliśmy 15 

tys. zł od siebie, od strażaków i od mieszkańców, czyli pozyskaliśmy od siebie, od 

strażaków i od mieszkańców 15 tys. zł, także to i tak ta kwota, która jest, to jest 

kwota taka minimum, którą nam potrzeba. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Pan Wójt, proszę. 

Wójt gminy Marcin Łaguna: Bardzo dziękuję. Szanowni państwo, ja jakby ten 

temat postrzegam w dwóch aspektach. Pierwszy aspekt taki, powiedziałbym, 

absolutnie rozumiem tutaj panie radne i to wstrzymanie się, czy ten głos, które 

Panie wyraziły, absolutnie odczytuję jako dbałość o budżet, o zasoby, którymi 

dysponujemy właśnie w tym trudnym czasie i to w tym aspekcie absolutnie 

patrzę na to pozytywnie. Natomiast drugi aspekt jest taki, że te zadania, o 
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których mówimy, one były już planowane w zeszłym roku i tak naprawdę na 

tamtym etapie już mogliśmy założyć, że jakieś przekroczenia, powiedzmy, 

kwotowe się pojawią, bo to, bo to są duże wyzwania i termomodernizacja, i 

zakup samochodu zawsze wiąże się z większymi nakładami niż sobie zakładamy. 

No tak po prostu jest, taki jest rynek. Teraz rynek tak naprawdę bardzo mocno 

weryfikuje możliwości każdego samorządu, każdego podmiotu, który w ogóle 

podejmuje jakiekolwiek działania czy to remontowe, czy to zakupowe. I tutaj, to 

tak wybrzmiało, że nagle myśmy tę kwotę tutaj, jedną i drugą, przyznali. Ta 

decyzja wynika z tego, że myśmy w pewnym sensie przewidywali, że tak będzie, 

bo wiadomo, że jak się robi remont, to jak się w zeszłym roku ktoś zaopatrzył 

przykładowo w styropian, w kable, w blachę, czy w inne materiały budowlane, no 

to to był wygrany. Dzisiaj niestety, zresztą tak jak pan radny powiedział, no, nie 

da się tego przewidzieć, nie da się tego wykalkulować tak dokładnie. I podobnie 

jest z zakupem samochodu, bo koszt chociażby transportu takiego samochodu, 

chociażby koszty obsługi, czy jakiś tam dodatkowych remontów, bo w przypadku 

tego samochodu też nie wiem, czy Państwo wiecie, ale sprzedający, jeżeli dojdzie 

do transakcji, to ten samochód będzie już przygotowany do działań, do tych 

działań bojowych na terenie Rzeczpospolitej, bo samochód jest sprowadzony z 

zagranicy i on musi być przecertyfikowany na nasze warunki, musi na kilka dni 

trafić pod Warszawę, tam uzyskać stosowne certyfikaty, żeby mógł normalnie 

spełniać te swoje zadania bojowe. I tutaj ten temat jest bardzo rozbudowany. To 

nie jest taki zakup, gdzie idzie się na plac i kupuje się samochód, tylko to jest 

cała operacja, cały schemat tych działań, które strażacy rozpoczęli. I myślę, że 

dobrze by było to dobrze zakończyć finalnie zakupem tego samochodu, a stąd też 

taka propozycja decyzji, żeby do tych jednostek te dotacje trafiły. I tutaj myślę, 

że to są dobre zakupy, dobre wybory. Ja tutaj jeszcze dodam, że przy jednym i 

drugim zadaniu bardzo mocno strażacy się angażowali i angażują, zapewnili 

finansowanie w swoim obszarze, bo wiem, że i w Łopatkach strażacy i w 

Karmanowicach strażacy włożyli bardzo dużo pracy, złożyli wiele pism do różnych 

instytucji, do podmiotów prywatnych, również państwowych i też oczekują, że 

jakieś to wsparcie będzie, więc to nie były takie działania w jednym i w drugim 

przypadku, że tylko i wyłącznie jakby na tym Urzędzie Gminy, powiedzmy, na 

tych naszych środkach  budżetowych się to miało oprzeć. No właśnie, najlepszy 

jest taki schemat wielopoziomowy, kiedy strażacy występują do różnych 

instytucji i już wiem, że zaowocowało to wsparciem, a miejmy nadzieję, że 

jeszcze to wsparcie będzie większe, tak że tak jak powiedziałem na początku, 

tutaj trzeba patrzeć na to w dwóch aspektach, a jeszcze dodam, że i budynek w 

Karmanowicach i obecny samochód w Łopatkach, to są jakby dwa obiekty już 

dosyć leciwe i powiedziałbym, że jest to najwyższy czas, żeby przynajmniej w 

jakimś stopniu zrewitalizować tak budynek w Karmanowicach, jak i tabor w 

postaci samochodu w Łopatkach. Oczywiście to nie jest nowy samochód, ale taki, 

powiedzmy sobie nowszy niż panowie posiadali, sprawdzili, jeździli nim. Wiem, że 

w ten weekend były próby, bo tutaj jeden ze strażaków mi opowiadał jak 

wyglądało sprawdzanie tego samochodu, także też, no pokazuje to, że Panowie w 

jednostkach bardzo odpowiedzialnie podchodzą do tego i nie chcą kupować kota 
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w worku. Ma być to po prostu wydatek zasadny. I pamiętajmy, że też 

bezpośrednio jest to związane z naszym bezpieczeństwem, więc myślę, że też 

warto o tym pamiętać. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radny Bieniek, 

proszę bardzo. 

Radny Adam Bieniek: Tylko gwoli uzupełnienia, żeby przedstawić, jaki wkład z 

naszej strony wnieśliśmy. Więc 125 tys. zł cała inwestycja, 50 tys. zł to są 

pieniądze pozyskane lub składkowe od nas, strażaków, więc tutaj taki stosunek 

jest, myślę, dosyć dobry, bo to nie jest tak, że w stu procentach, czy w bardzo 

wysokich procentach jest to ze strony gminy, natomiast mówię tutaj 50 tys. zł to 

są pieniądze pozyskane i od nas, strażaków, od mieszkańców i z innych 

instytucji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze? 

Pani Skarbnik, proszę bardzo. 

Skarbnik gminy Renata Marczak: Dzień dobry. Ja tak chciałam dodać, że te 

zadania, tak jak Pan Wójt właśnie powiedział, były ujęte w projekcie. To nie są 

nowe zadania dotacyjne dla straży. No i chciałam jeszcze dodać, że tutaj panowie 

z Ochotniczej Straży Pożarnej w Łopatkach obiecali, że 10 tysięcy tak jakby 

oddadzą w tej kwocie w przyszłym budżecie na zadanie, które realizuje gmina. I 

złożyli też pisma do przedsiębiorstw, między innymi do Materne. Nie wiedzą 

jeszcze, ile dostaną, ale obiecali, że jeżeli wpłyną większe kwoty, to po prostu 

tych dotacji nie wykorzystają w stu procentach. Takie jest zapewnienie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radna Pruchniak, 

proszę bardzo. 

Radna Beata Pruchniak: Ja tylko chciałam jakby odpowiedzieć panu radnemu 

Bieńkowi, bo mam wrażenie, że Pan Bieniek odbiera personalnie zarzuty, że my 

w ogóle kwestionujemy zasadność. My nie kwestionujemy zasadności przyznania 

tej dotacji, wręcz podziwiamy państwa działania, zaangażowanie i chęci. Nie 

każdemu się tak chce i to jest naprawdę pełne podziwu i pełne uznania, takie 

działania naprawdę zasługują na oklaski. Tutaj po prostu chodzi tylko i wyłącznie 

o ten moment, czy to jest dobry moment dla budżetu, a nie to, czy Państwo 

macie prawo skorzystać, czy nie. Bo pan radny Bieniek tłumaczy się, co państwo 

zrobiliście, my to widzieliśmy. Nie wiem, czy pan pamięta, ale na sesji 

objazdowej w Karmanowicach chyba nawet były oklaski po pana wystąpieniu, 

więc radni doceniają państwa zaangażowanie,  my też to doceniamy. To nie jest 

tak, że my tego nie widzimy i absolutnie nie musi się pan tłumaczyć, że pan tak 

dużo zrobił, bo to zasługuje na szacunek, a nie na zarzuty. Mam po prostu tylko 

wątpliwość, czy to teraz, ale tutaj pani Skarbnik mówi, że sytuacja może nie 

będzie taka zła, więc może to się wszystko dobrze skończy. Dziękuję bardzo.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radny Guzek, proszę 

bardzo.  
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Radny Dariusz Guzek: Jeszcze chciałbym dopowiedzieć, że na dzień dzisiejszy 

mamy uzbierane już przeszło 20 tys. zł i jeszcze cały czas jest prowadzona ta 

zbiórka. Myślę, że to się większą kwotą zamknie. A tak na przykład do radnej 

Tomaszewskiej, nie robimy nic pani krytykuje, robimy coś pani krytykuje. Ja nie 

wiem, najlepiej jakbyśmy coś w Celejowie robili. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radny Bieniek. 

Radny Adam Bieniek: Nie, broń Boże, pani radna Pruchniak, nie odbieram tego 

jako jakichkolwiek zarzutów. Ja rozumiem troskę, bo tak jak powiedziałem, ja też 

w wielu przypadkach z bardzo dużą troską wypowiadam się w kwestiach 

budżetowych, natomiast to tutaj po prostu w tym momencie nie widzimy innego 

wyjścia, to już nam została tylko ostatnia możliwość skorzystania z budżetu, 

niestety budżetu gminy, ale nie odbieram tego absolutnie jako zarzutów. My po 

prostu robiliśmy i robimy, co możemy i dalej będziemy to robić, bo robimy to po 

prostu z pasją.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę Państwa, ale 

ja proszę o zadawanie konkretnych pytań, nie boksowania się między sobą w 

tym momencie, bo to nie jest ani czas, ani pora. Tak że proszę o konkretne 

pytania dotyczące budżetu, proszę bardzo radna Tomaszewska. 

Radna Elżbieta Tomaszewska: Mimo wszystko muszę zabrać głos tutaj ad vocem 

do pana radnego. Proszę mi nie zabierać głosu, ponieważ moje nazwisko zostało 

wymienione i ja muszę się do tego odnieść. A Pana radnego Guzka ja proszę o 

słuchanie uważne tego, co ktoś mówi i myślenie nad tym, co sam pan mówi, 

panie radny, to są takie moje dwie prośby skierowane do pana i jeżeli pan by 

słuchał uważnie mojej wypowiedzi, to usłyszałby, powtórzę jeszcze raz. Jestem 

przeciwna nie dlatego, że jestem przeciwna inwestycjom jakimkolwiek, tylko 

stwierdziłem, iż w tych trudnych czasach należy dokładnie przemyśleć i 

przeanalizować wydatki na przyszły rok i następne lata co mamy robić za 

tydzień, czy dwa tygodnie, o ile mi wiadomo i po tym czasie będę mogła się 

ustosunkować tak naprawdę do tego wszystkiego. Mamy taką analizę 

przeprowadzić, dlatego teraz mówię nie, żeby nie było potem, że ja mówię teraz 

tak, a potem mówię nie, bo zmieniam zdanie tylko i wyłącznie dlatego, że 

ustaliliśmy tutaj wszyscy, iż przeanalizujemy inwestycje, które mamy realizować. 

Czy tak było, czy tak jest? Pan stwierdził, że nie ma takiej potrzeby, żebyśmy my 

to analizowali, bo pan Wójt to dobrze robi, ale w takim razie nie wiem, po co jest 

nasza obecność i po co są te sesje. Jeżeli wymagana jest nasza obecność 15 

radnych w założeniach, to chyba jest to po coś, a nie tylko po to, żeby siedzieć 

na komisji i po prostu nie myśleć. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy ktoś ma jakieś 

konkretne pytania dotyczące? Nie widzę. Wobec wyczerpania tematu, zamykam 

dyskusję. Odczytuję projekt uchwały. Proszę państwa, przystępujemy do 

głosowania projektu uchwały nr XXXIII/250/22 w sprawie zmian w budżecie 

gminy Wąwolnica na 2022. Proszę o głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały Nr XXXIII/250/22 Rady Gminy 

Wąwolnica w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (10) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Rafał Woś, Ewa Żybura PRZECIW: (1) Elżbieta 

Tomaszewska WSTRZYMUJE SIĘ: (1) Beata Pruchniak NIEOBECNI (3) Maciej 

Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXIII/250/22 Rady Gminy 

Wąwolnica w sprawie zmian w budżecie gminy Wąwolnica na 2022 rok – 

uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę państwa, 

proszę o ciszę. Każdy może głosować według swojej woli. Każdy ma do tego 

prawo.  

Ad. 9 Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

2022 rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: I przechodzimy do następnej uchwały. 

Jest to podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na 

2022 rok. Projekt uchwały był omówiony i zaopiniowany na Komisji Budżetu /…/ 

oraz Komisji Spraw Społecznych /…/. Proszę panią przewodniczącą wspólnego 

posiedzenia Komisji stałych Rady Gminy o opinię. 

Radna Dorota Kolibska: Opinia obu komisji pozytywna.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Proszę radna Tomaszewska.  

Radna Elżbieta Tomaszewska: Ponownie chcę uzasadnić swoją negatywną tutaj 

decyzję. Z racji tego jeszcze dobitnie chcę przedstawić to. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Pani radna, to prognoza finansowa.  

Radna Elżbieta Tomaszewska: Tak właśnie, że mamy nad tym dyskutować i 

dyskutować nad inwestycjami, które będą w przyszłości realizowane, więc trudno 

mi zaakceptować to, co jest obecnie. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Czy ktoś chce zabrać 

jeszcze głos? Nie widzę. Wobec wyczerpania tematu zamykam dyskusję. 

Przechodzę do odczytania projektu uchwały. Oczywiście do projektu uchwały są 

załączniki, z którymi Państwo byliście zapoznani. Proszę państwa, przystępujemy 

do głosowania projektu uchwały w sprawie wieloletniej prognozy finansowej na 

2022 r. Proszę bardzo o głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały Nr XXXIII/251/22 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJE SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (10) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Bartłomiej 

Rukasz, Tadeusz Szyszka, Rafał Woś, Ewa Żybura PRZECIW: (1) Elżbieta 

Tomaszewska WSTRZYMUJE SIĘ: (1) Beata Pruchniak NIEOBECNI (3) Maciej 

Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXIII/251/22 w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na 2022 rok – uchwała stanowi załącznik 

do protokołu. 

Ad. 10 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przechodzimy do kolejnego punktu. 

Jest to podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Do 

Rady Gminy wpłynął wniosek w sprawie umorzenia zaległego podatku.  Wniosek 

został przekazany do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która wypracowała 

stanowisko wyżej wymienionego wniosku. Stanowisko wraz z projektem uchwały 

zostało przekazane Radzie i opiniowane na wspólnym posiedzeniu. Proszę panią 

Przewodniczącą o opinię.  

Radna Dorota Kolibska: Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez 

obie komisję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję w 

tym punkcie. Proszę bardzo do zabrania głosu. Zamykam wobec tego dyskusję. 

Przechodzę do odczytania projektu uchwały.  

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały Nr XXXIII/252/22 w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości. 

Wyniki głosowania: ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 3  

Wyniki imienne: ZA (12) Adam Bieniek, Aleksandra Bukała, Dariusz Guzek, 

Dorota Kolibska, Jadwiga Kołodyńska, Paulina Marczak-Sagan, Beata Pruchniak, 

Bartłomiej Rukasz, Tadeusz Szyszka, Elżbieta Tomaszewska, Rafał Woś, Ewa 

Żybura NIEOBECNI (3) Maciej Grusiewicz, Marcin Turek, Ewa Wierzbicka 

Rada Gminy Wąwolnica podjęła uchwałę Nr XXXIII/252/22 w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości – uchwała stanowi załącznik do 

protokołu. 

Ad. 11 Interpelacje, zapytania radnych. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Do dnia dzisiejszego wpłynęła 1 

interpelacja, którą teraz odczytam. Interpelacja radnej Tomaszewskiej i 

Pruchniak stanowi załącznik do protokołu. Interpelację przekażę panu Wójtowi i 

proszę tu pana Wójta o odpowiedź w terminie ustawowym. Czy ktoś z radnych 

chce jeszcze złożyć jakąś interpelację, zapytania na piśmie? Nie widzę. Skoro nie 

ma chętnych, przechodzimy do kolejnego punktu.  

Ad. 12 Wolne wnioski i informacje.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Do Rady Gminy wpłynął jeden wniosek 

radnej Beaty Pruchniak, który stanowi załącznik do protokołu. Wniosek, 

oczywiście przekażę również do Pana Wójta. Czy chce Pani coś dodać? Już w tym 

momencie więcej wniosków nie mam. Teraz jest możliwość zadawania pytań. 

Proszę bardzo, pani radna Pruchniak pierwsza, proszę bardzo. 

Radna Beata Pruchniak: Dziękuję za głos. Ja jeszcze chciałam odnieść się do tego 

wniosku, bo jeszcze mam jedno pytanie, w zasadzie wniosek. Jakiś czas temu, 

jak debatowaliśmy na temat zmiany składki za opłatę za śmieci, to pamiętacie 

państwo, była bardzo burzliwa debata. Zastanawialiśmy się, czy te środki 

wystarczą, czy ta składka będzie wystarczającej wysokości. Ja bym miała taką 

prośbę o takie szacunkowe podsumowanie pierwszego półrocza, jak wyglądają 

wpływy za półrocze. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Proszę, pani Skarbnik. 

Skarbnik gminy Renata Marczak: Za półrocze dostaniecie państwo radni, 

sprawozdanie opisowe więc będziecie mieli. Będzie ono pod koniec lipca, myślę i 

będzie szczegółowo opisane. Taka opisówka za półrocze z wykonania budżetu, 

więc tam też co się będzie zawierało w dochodach. 

Radna Beata Pruchniak: O, to dziękuję, przepraszam, nie wiedziałam, ale chodzi 

o to, że umawialiśmy się, że przeanalizujemy jeszcze raz ten problem i 

ewentualnie zastanowimy się nad ewentualną zmianą, stąd moja prośba. 

Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję. Takie sprawozdania 

półroczne będą omawiane w sierpniu na sesji na Komisji Wspólnej, tak myślimy z 

panią Przewodniczącą, tu się tak wstępnie umawiałyśmy co do terminu. Pani 

radna Kolibska, proszę bardzo. 

Radna Dorota Kolibska: Ja mam tylko pytanie. W sumie to pytanie od 

mieszkanki, która była z nami na sesji 28 kwietnia i złożyła pismo do pana Wójta 

i pani Przewodniczącej i chciała, żeby państwo udzielili odpowiedzi. Kiedy 

otrzyma jakąś odpowiedź na to swoje pismo, bo do tej pory z tego, co mówiła, 

zwrotnej informacji żadnej nie dostała. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Pani była na sesji, więc w sumie 

odpowiedź była udzielona na sesji. No dobrze, ale udzielimy odpowiedzi 

pisemnej. Pan Wójt, proszę bardzo. 

Wójt Gminy Marcin Łaguna: Jeszcze zapytam. Chodzi o mieszkankę, która... 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Mieszkanka była na sesji. Była wtedy 

odpowiedź, Pan Wójt od razu udzielał odpowiedzi. No ale udzielimy odpowiedzi 

pisemnie. Jeszcze Pan Wójt. 

Wójt Gminy Marcin Łaguna: Tak, ja tylko chciałem dodać, bo tutaj było pytanie o 

gospodarkę odpadami. Chciałem tylko powiedzieć jedną rzecz, że myśmy 

specjalnie zaplanowali przetarg w trybie dwuletnim, żeby właśnie spłaszczyć te 

koszty. No i też, ja osobiście mam nadzieję, że ten raport, który będziemy mieli 

pod koniec lipca, będzie pokazywał jednak taką dosyć dobrą tendencję, jeżeli 

chodzi o ponoszenie kosztów, bo jak państwo wiecie, koszty utylizacji śmieci, 

odbioru śmieci są bardzo wysokie i gminy sobie z tym różnie radzą. Pewnie 

państwo słyszycie, jakie problemy są u sąsiadów, chociażby gmina Bełżyce, czy 

Końskowola. Różne takie historie, już nie będę się wgłębiał w szczegóły, ale z 

gospodarką odpadami bywa różnie, bywa różnie z odbiorem, bywa różnie, z 

umową, realizacja umowy, ponieważ te koszty, pamiętacie państwo, że mieliśmy 

takie miesiące, gdzie ten pik cenowy był bardzo zaskakujący. To oczywiście miało 

swoje uzasadnienie w ilości odbioru śmieci. Mieszkańcy też mieli w pewnym 

momencie, chociażby ze względu na pandemię, pewne ograniczenia w oddawaniu 

pewnych rodzajów odpadów, potem się to troszkę uwolniło, także te koszty też 

wiadomo, miały swoje uzasadnienie, natomiast tylko chcę podkreślić, że po to 

ten dwuletni tryb robiliśmy przetargowy, żeby dać sobie szansę na dłuższy okres 

realizacji tego zadania w lepszych cenach, taki był zamysł i mam nadzieję, że 

będzie to miało odzwierciedlenie w takich kosztach, które będą podsumowane. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radna Tomaszewska, 

proszę bardzo. 

Radna Elżbieta Tomaszewska: Ja tutaj chciałam ponowić pytanie to, które 

zadawałam na komisji, skierowane do Pana Wójta, ale widzę, że jest pan 

Kierownik Gospodarki Komunalnej, to sądzę, że Pan już to pytanie zna. Chodzi o 

hydrant w Celejowie, który został wtłoczony, tak to określę, w posiadłość pana, 

który buduje inwestycję w Celejowie i ten hydrant przecieka od jesieni. Były 

kierowane od mieszkańców do zakładu już uwagi na ten temat. Mieszkańcy pytali 

mnie co z tym dalej, bo dalej jest tam widoczny przeciek hydrantów. Czy będzie 

on zabezpieczony, bo powoduje to oczywiście ubytki wody, a tym samym wzrost 

kosztów wody dla wszystkich mieszkańców. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Skorzystamy z obecności pana 

kierownika, proszę bardzo.  
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Kierownik ZGK w Wąwolnicy Grzegorz Olszak:  Sprawa nie dotyczy dokładnie 

hydrantu, tam jest uszkodzony wodociąg główny i inwestor, pan Łukasz Marecki, 

zobowiązał się, że wspólnymi siłami zrobimy, bo to będzie spora inwestycja 

przesunięcia troszkę tej całej sieci wodociągowej na tym terenie, czyli temat jest 

znany i czekamy teraz na wspólne prace wykończeniowe.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Pani radna Tomaszewska, proszę 

bardzo. 

Radna Elżbieta Tomaszewska: Dziękuję. Jak rozumiem, to ten wodociąg 

uszkodzony, został uszkodzony, podejrzewam przez inwestora, prawda? Bo z 

tego, co wiem, tam bardzo intensywne prace budowlane się toczą, obecnie nawet 

niwelowanie terenu, przesuwanie górki i w ogóle mieszkańcy są zszokowani tym, 

co się tam dzieje. Nawet wczoraj było takie zapytanie skierowane do urzędnika 

naszej gminy, czy to jest zgodne z prawem, żeby można całkowicie ten teren 

przeflancować z górek na płaski itd. No ale stwierdzono, że w ramach tej 

inwestycji inwestor podobno ma zezwolenie na takie działania. Tym niemniej te 

działania są, tak jak mówię, intensywne i myślę, że to uszkodzenie nastąpiło z 

winy inwestora. Zatem wspomniał pan, że mamy wspólnie teraz ponosić koszty 

reparacji tego. Pomijając już fakt, że od jesieni ta woda przecieka, to od jesieni 

trwa ten proces przeciekającej wody, to jeszcze gmina ma ponosić dodatkowe 

koszty na remont tego wodociągu? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę pan 

kierownik. 

Kierownik ZGK w Wąwolnicy Grzegorz Olszak:  Z moich ustaleń wynika, że całość 

tych prac nad tym wodociągiem z historycznego punktu widzenia to trochę 

inaczej wygląda niż w tej chwili pani radna jak gdyby ma informacje o tym,  czyli 

tak. Kiedyś część mieszkańców, którzy mieszkają w tych blokach była 

pozbawiona w ogóle wody. Ta część przyłącza, która przechodzi m.in. przez 

działkę pana Mareckiego jest nieewidencjonowana. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Proszę o nieużywanie nazwisk...  

Kierownik ZGK w Wąwolnicy Grzegorz Olszak:  Przez pana inwestora, ok. Nie ma 

jej w ewidencji, nie ma na geoportalu, nie jest zgłoszona w starostwie i w tym 

momencie to jest tak, jakby tej części nie było. Ten pan inwestor w momencie, 

kiedy budował całość tego swojego centrum konferencyjnego na swój własny 

koszt, przerobił całość tego wodociągu doprowadzającego wodę do tych bloków. 

Zrobił to z nowych elementów z tego, co ja wiem, tak mi zgłosił przynajmniej. 

To, co Pani radna mówi, rzeczywiście ja jak byłem tam na takich oględzinach, to 

rzeczywiście jest ten problem i w tej chwili w uzgodnieniu z tym, z panem 

inwestorem, nie chodzi tutaj o ponoszenie kosztów przez gminę, uzgodniliśmy, 

że on da materiały, da koparkę da jakiegoś tam pracownika do obsługi koparki, a 

my ewentualnie mu zgodnie z naszymi takimi tutaj ustaleniami z panem Wójtem, 

że pomagamy, czyli dajemy pracę, czyli my dajemy tutaj naszą pracę  w postaci 
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naszych pracowników, fachowców, żeby pomóc, ewentualnie. Nie wiem, jaki 

zakres tych robót jest jeszcze. To się okaże dopiero po odkopaniu tego 

wszystkiego, ale podejrzewam, że to nie jest jakiś tam jakiś gruby temat i my tu 

w jakieś koszty nie będziemy się tutaj wpychać materiałowe, a praca po prostu, 

pracujemy, więc myślę, że tam jakoś tak gmina nie straci na tym. Jest to w 

interesie mieszkańców tych bloków, w interesie inwestora i w interesie naszym, 

żeby ta woda nie uciekała, czyli całej społeczności, więc wspólnymi siłami chcemy 

to zrobić. Oczywiście, tak jak mówię, bez ponoszenia kosztów przez nas, kosztów 

materiałowych w sensie takim. Najważniejsza tutaj gruba sprawa to będzie 

koparka i plus tam jakieś ewentualnie zasuwa.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo, pani radna 

Tomaszewska. 

Radna Elżbieta Tomaszewska: Jeszcze chciałam zapytać w takim razie o termin. 

Czy jest przewidziany jakiś termin rozpoczęcia tych prac przez tego pana 

inwestora? Czy czas jest taki nieokreślony, czy jest określony, bo tak sądzimy 

wszyscy, którzy tam patrzą na te przecieki wody, że wypadałoby to zrobić, tym 

bardziej że ponad pół roku to trwa, prawie rok. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę o odpowiedź 

pana Kierownika, proszę bardzo. 

Kierownik ZGK w Wąwolnicy Grzegorz Olszak: Rozmawiałem dwa tygodnie temu 

z panem inwestorem na ten temat, był w biurze. Powiedział, że jakieś dwa 

tygodnie w tej chwili ma jeszcze jakieś swoje sprawy i myślę, że lipiec, sierpień 

załatwimy ten temat. Nie ustaliliśmy konkretnie terminu, on ma się odezwać 

tutaj do mnie, także jest to na takim etapie, powiedzmy, on musi też 

przygotować się sprzętowo, a my jesteśmy do dyspozycji w każdym momencie, 

także część tego wodociągu idzie też przez jego działkę, więc tutaj jest jakaś tam 

kolizja, że tak powiem, ale mamy to wszystko opanowane i uzgodnione.  

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Radny Bieniek. 

Radny Adam Bieniek: Słyszeliście państwo na poprzedniej sesji i podejmowaliśmy 

tak, przede wszystkim regulamin, wypowiedziałem apel do mieszkańców w 

kwestii niekorzystania z hydrantów przeciwpożarowych. Niestety, w dalszym 

ciągu są nieuprawnione pobory wody przez mieszkańców. Dziwi mnie to, bo w 

zasadzie, gdy się apel wypowiedziało, to tak jakby wychodzi na to, że to się 

nasiliło. Czyli widzę, że skutek był zupełnie odwrotny, więc tutaj pytanie moje do 

pana Kierownika. Panie Kierowniku, jak postępują prace w tej chwili z 

plombowaniem tych hydrantów? Bo ja myślę, że może tutaj będzie taka bardziej 

kluczowa sytuacja, bo wtedy zrywając plombę, jeżeli plomby będą założone, to 

mniemam, że wtedy każdy kto będzie zrywał tą plombę, powinien być wtedy 

świadom, że łamie prawo, bo dzisiaj, jak nie mamy tych plomb, no to każdy 

podjeżdża w dalszym ciągu, tak jak może z dawnych przyzwyczajeń, a idzie lato, 

no więc przyzwyczajenia się będą nasilały, co też o dziwo nawet w swojej 



Strona 25 z 28 
 

miejscowości zauważyłem. Bo kurczę, nie wiem, zachęciłem chyba ludzi jednak 

mimo wszystko do korzystania z tego, więc tutaj by była taka prośba nasza, bo 

to jednak to jest nasze wspólne mienie, nasze wspólne dobro, a potem wszyscy 

wspólnie za to będziemy płacić. Tak, o tym właśnie mówię, że potem będziemy 

to wszyscy płacić w formie podwyżek cen za wodę, więc tutaj jakby pan 

Kierownik mógł słówko w tym temacie. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę, pan 

Kierownik ma głos. 

Kierownik ZGK w Wąwolnicy Grzegorz Olszak: Więc w odpowiedzi na pytanie 

pana radnego, oczywiście, przyglądamy się cały czas z zainteresowaniem 

wszystkim hydrantom i poborom nielegalnym wody z nich. No tak, dla informacji 

państwa powiem, że większość w zasadzie hydrantów na terenie naszej gminy to 

są stare hydranty 40-letnie, albo jeszcze starsze. Sukcesywnie staramy się je 

wymieniać na nowe, mamy zalecenia Państwowej Straży Pożarnej w tym 

zakresie. To, co pan radny mówi o plombowaniu hydrantów, oczywiście też cały 

czas robimy na bieżąco. Jest pewne utrudnienie, bo w tych starych hydrantach 

brakuje takich zaślepek, zakrętek, które są na tak zwane trzy kły, nowe hydranty 

mają na gwint zaślepki, więc nie są kompatybilne. I teraz, nie mając tych 

zaślepek, nie możemy  zaplombować hydrantu, zabezpieczyć go przed poborem 

nielegalnym wody, bo nie ma gdzie po prostu tej plomby założyć. I tutaj część 

tych hydrantów, tutaj rozmawialiśmy też z panem radnym Bieńkiem i jeszcze ze 

strażakami OSP Łopatki, żeby również ze strażakami z Rąblowa postarali się 

gdzieś w swoich zasobach znaleźć te stare zaślepki do tych hydrantów, co nam 

ułatwi to zadanie. Część hydrantów jest zaplombowanych, jedna plomba już też 

została zerwana, co też państwo pewnie wiecie. Odnosząc się jeszcze do tych 

hydrantów chcemy zrobić też taki przegląd hydrantów w Celejowie. Jest tam 

dziwnie poprowadzona linia wodociągowa tak przez pola, na których są same 

uprawy, takie, które fajnie się podlewa z hydrantów. Mam informację od 

mieszkańców, że często są zaniki ciśnienia i prawdopodobnie tam się podlewa. 

Jest to w takim dziwnym miejscu, że nie ma, ani nie ma dojazdu dla wozów 

bojowych straży, więc ten hydrant nie ma uzasadnienia w tym miejscu, bo nie 

ma jak zatankować, to jest jedna rzecz, a druga rzecz nie służy niczemu, bo jest 

w polu, więc nawet w przypadku pożaru nie ma żaden mieszkaniec w domu węża 

strażackiego ani klucza do odkręcania hydrantu, żeby sobie pomóc samodzielnie, 

więc uzasadnienie tego hydrantu jest nijakie tam w tym momencie i tych 

hydrantów jest tam kilka. Osobiście tam byłem na dwóch posesjach, gdzie na 

prywatnych posesjach jest hydrant, w działce, w płocie wstawiony za stodołą w 

takich wielkich pokrzywach i mam informację, że służy do podlewania uprawy 

porzeczek i malin, więc tak to wygląda, stąd straty duże wody, stąd podwyżki 

cen wody na terenie gminy. To wszystko razem ma jakiś tam skutek w postaci 

tych uciążliwych cen wody i ścieków na terenie naszej gminy, ale to jest sprawa 

długofalowa, bo tak jak mówię, te hydranty są bardzo stare. Lokalizacja ich 

kiedyś była, nie wiem przez kogo zaprogramowana, że tak się wyrażę, bo w tej 

chwili część z nich nawet nie ma, nie funkcjonują w systemie. Na Geoportalu i ich 



Strona 26 z 28 
 

nie widać. W ogóle nie ma inwentaryzacji, więc żeby nie było kiedyś takiej 

sytuacji, bo to pan Wójt podejmie pewnie decyzję lub nie, o likwidacji takich 

hydrantów w krzakach, które nikomu i niczemu nie służą, ale będzie oddźwięk 

społeczny może być taki, że Wójt likwiduje hydranty, które są przeciwpożarowe, 

jak sama nazwa wskazuje, tylko że one służą do podlewania upraw w tej chwili. 

Sieć wodociągowa ma to do siebie, że jeśli odkręcimy na danej sieci hydrant na 

cały regulator, to spowoduje straty ciśnienia w sieci takie, że połowa 

mieszkańców danej miejscowości nie będzie miała w tym dniu wody. I to słychać, 

widać i czuć. Zrywa się wtedy całą zawartość wody w rurach. To wszystko idzie w 

wodociąg, zapycha filtry w kranach, zmywarka w jakichś tam urządzeniach, 

domowych uzdatniaczach i to powoduje, że my musimy później tę sieć płukać, 

robić badania mikrobiologiczne itd. To też hydrant hydrantowi nierówny. Są 

hydranty, które są potrzebne rzeczywiście. Ustawa o tym mówi co ile metrów one 

powinny, gdzie ustawione itd. To pan radny Bieniek na pewno lepiej jest 

zorientowany w tym temacie,  chociaż nie mówię, że ja nie jestem. W każdym 

razie musimy się przyjrzeć tym hydrantom. To, co pani radna mówi, 

rzeczywiście, są takie sytuacje, że część hydrantów jest w ogóle nieczynnych. To 

są koszty poważne, bo wymiana jednego hydrantu to jest około 3 tys. zł. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo. Proszę radny Bieniek. 

Radny Adam Bieniek: Uważam, że sprawach różnych należy to poruszyć. Wiem, 

że z jednej strony to wygląda tak. Przychodzę do gminy jako mieszkaniec, jako 

strażak zaangażowany w życie społeczne dosyć mocno. Wiem, że z jednej strony 

proszę, składam wnioski o dofinansowania. Z drugiej strony też patrzę  

z niepokojem na ten budżet, w ogóle na sytuację w kraju i zgadzam się tutaj 

akurat w tym wypadku, zgadzam się z panią radną Tomaszewską i z panią radną 

Pruchniak, że niepokój może budzić pewne rzeczy. Tak naprawdę to za chwilę 

będziemy się skupiać na bardzo dużych kwotach, bo kwoty rzędu, powiedzmy 20, 

25, czy 30 tysięcy to nie są jakiegoś wielkiego rzędu kwoty, natomiast będziemy 

za chwilę zajmować się, zresztą już zajmowaliśmy się. Był cykl komisji różnych, 

najróżniejszych, gdzie mamy informacje co do inwestycji. I to jest właśnie to, co 

też pan Wójt wspomniał wcześniej, żebyśmy razem, wspólnie na zasadzie takiego 

wybrania najlepszej opcji, najlepszych pomysłów, najlepszych inwestycji, a może 

z niektórych zrezygnować, żebyśmy się po prostu wsłuchiwali w swoje głosy 

nawzajem jak będziemy później podejmować decyzję na grube, naprawdę na 

grube miliony. Ja nie odebrałem tego akurat jako kłótnię, ale jako sygnał, że te 

55 tysięcy budzą w pewien sposób jakieś tam delikatne wątpliwości, co też 

rozumiem, natomiast będziemy później rozmawiać już nie o 55 tysiącach, tylko 

będziemy rozmawiać o setkach tysięcy, wręcz o milionach, bo te tabelki, które 

dostaliśmy, o tym mówią. Ale co one dalej nam mówią? One nam mówią  

o dalszym kredytowaniu się. I tu będzie musiała być z naszej jako radnych, 

zarazem ze strony pana Wójta jako potem odpowiedzialnego, gdy podejmiemy 

takie uchwały, żeby to było zrozumienie między nami i żebyśmy wiedzieli, na co 

tak naprawdę obiektywnie możemy sobie pozwolić. 



Strona 27 z 28 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Bardzo proszę o zadawanie 

konkretnych pytań. Pani radna Kolibska, proszę bardzo. 

Radna Dorota Kolibska: No, niestety, panie radny, byliśmy na komisji, na której 

się wypowiadała Pani główna księgowa, wtedy pan bardzo, że tak powiem, 

skrupulatnie słuchał tego, co pani mówiła i mówiła o różnych kwotach np. 1 tys. 

zł, 10 tys. i były to dla pana wtedy bardzo duże koszty w różnych jednostkach  

i tak dalej, ale jeżeli chodzi o Karmanowice, no to jak zwykle, niestety muszę  

z przykrością stwierdzić, dla pana już wtedy to nie jest duże obciążenie budżetu. 

I myślę, że później będziemy ciąć standardowo, a Karmanowice 30 tys. zł, 

Łopatki 25 tys. zł, w sumie to nie są duże pieniądze, prawda? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo, Czy ktoś chce zadać 

jakieś pytanie? Proszę radny Bieniek, ale proszę o krótkie, zwięzłe pytania. 

Radny Adam Bieniek: Mówiłem to już wcześniej. Są to też dla mnie duże 

pieniądze. Niestety z ubolewaniem, ale nie mając innej możliwości, o takie 

pieniądze wystąpiłem. Gdybyśmy ich nie potrzebowali, to byśmy o nie 

występowali. A w tym momencie, w takim układzie dziwi mnie Pani radnej taki 

głos, bo za chwilę będziemy dyskutować o waszych milionowych inwestycjach.  

I ciekawe, jaki wtedy będzie twój głos, Dorota, ciekaw jestem. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Dziękuję bardzo, sprawy inwestycji 

będą omawiane na najbliższej komisji. Czy jeszcze jakieś pytania? Nie widzę.  

Ad. 1 Zamknięcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Żybura: Przechodzimy do punktu kolejnego, 
jest to zamknięcie sesji. Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam XXXIII 

sesję Rady Gminy Wąwolnica.  

 

Przygotowała: Izabela Skocz                                  Przewodniczyła: Ewa Żybura 
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